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ACTA DE LA SESSIÓ CONSTITUTIVA DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE 2 DE 
L’AJUNTAMENT DE SABADELL 
 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 1/2011 
Caràcter: ordinari 
Data: 27 d’octubre del 2011 
Horari: 19.30 h a 20.00 h 
Lloc: auditori del Centre Cívic de la Cal Balsach 
 
 
Assistents 
 
Josep Ayuso Raya, president  
Maria Cristina Moreno Ramos, vocal regidora de la llista més votada de la ciutat 
Francesc Martínez Morlanes, vocal del PSC 
Alberto Riosalido Vasallo, vocal del PSC 
Manuel Corral Rodriguez, vocal de l’AV Can Puiggener 
Anselm Sans Brichs, vocal de l’AV Creu Alta 
Josep Maria Galofré Domingo, vocal de les entitats culturals 
Carme Folch Aura, vocal de les entitats culturals 
Mireia Gargallo Garcia, vocal de les entitats culturals 
Francisco García Lorenzo, vocal de les entitats esportives 
José Luis Gil Siles, vocal de les entitats regionals 
Josep Moreno Gutiérrez, vocal del grup altres entitats 
Rafael Sánchez Montoya, vocal del grup altres entitats 
Meritxell Fonts Sala, vocal dels centres d’ensenyament 
Aurora Murillo Román, vocal d’entitats juvenils 
Pau Avellaneda Garcia, vocal de ES (5%) 
Emili Tapias Sola, secretari general de l’Ajuntament 
 
Altres assistents: 
 
Pere Güell Gavilán, coordinador del districte 
Joan Carles Arcas, tècnic de territori del districte 
Públic assistent 
 
 
Absents 
Manel Pizarro Garcia, vocal de CiU 
Consuelo Santos Neyra, vocal del PP (5%) 
Margarida Solà Montoya, vocal d’entitats culturals 
Montserrat Baré Mañas, vocal dels centres d’atenció primària 
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Excusen l’absència: 
 
Ramon Vallribera Fernández, vocal d’entitats esportives 
José Luis Gabarre López, vocal del grup altres entitats 
 
 
Ordre del dia 

 
1. Constitució del Consell del Districte 2. 
2. Elecció dels representants als Consells de Ciutat, Esports, Salut, Consell Escolar 

Municipal i Igualtat Dona-Home. 
3. Calendari de Reunions 2011-2012. 
 
Atès que existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte, de 30 d’abril de 1997, el president declara oberta la sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
El senyor Ayuso, president del Consell del Districte 2 dona les gràcies als assistents per la 
seva presència i agraeix la seva participació. Explica les funcions del Consell de Districte i  
destaca la importància de la participació ciutadana a través de les tasques del Consell. 
 
 
1. Constitució del Consell del Districte 2 

 
El senyor Ayuso dona la paraula al senyor Emili Tapies, secretari general de 
l’Ajuntament de Sabadell, qui procedeix a fer la lectura del dictamen i a nomenar els 
components del Consell del Districte 2. Tots els membres del Consell signen el rebut de 
la notificació de l’acord de la Junta de Govern Local, del qual se’ls dóna un original. 

 
 
2. Elecció dels representants als Consells de Ciutat, Esports, Salut, Consell Escolar 

Municipal i Igualtat Dona-Home 
 

El senyor Ayuso explica que a continuació s’han d’escollir els membres representants 
del Consell del Districte 2 en els diferents consells sectorials.  
 
El Sr. Josep Maria Galofré, vocal de les entitats culturals es presenta com a 
representant del Consell Ciutat. El Sr. Alberto Riosalido, vocal del PSC es presenta com 
a representant del consell salut. El Sr. Francisco García Lorenzo vocal de les entitats 
esportives es presenta com a representant del consell d’esports. La Sra. Meritxell Fonts 
Sala vocal dels centres d’ensenyament es presenta com a representant del consell 
d’educació.  La Sra. Aurora Murillo Román vocal d’entitats juvenils es presenta com a 
representant del Consell d’igualtat. Totes les propostes es voten  es voten per 
assentiment i queden aprovades.  
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El Sr. Ayuso convida a  tots el representants a fer ús de les possibilitats que dona el 
Districte i el Consell de Districte, i destaca la importància dels òrgans consultius 
territorials.  

 
 
3. Calendari de Reunions 2011-2012 
 

El Sr. Ayuso explica als vocals del Consell que tenen una carpeta amb diversa 
documentació. El Reglament del Consell de Districte i el calendari de reunions. Avisa 
que no sempre es pot complir el calendari i que per aquest motiu rebran una 
comunicació prèvia a la celebració de cada consell. 
 
Seguidament  fa un resum del consell del districte 2 anterior i augura que aquesta nou 
període serà de severes dificultats per problemes derivats de les retallades 
pressupostaries. Que a ningú se li escapa el problemes financers  provocat per la 
situació de crisi econòmica. Explica que la voluntat de l’Ajuntament de Sabadell és 
mantenir els serveis i equipaments la qual cosa comporta esforços i sacrificis i 
corresponsabilitat de tots. I optimitzar el que tenim. 
 
També assegura que Sabadell sempre ha superat dificultats i que aquesta també es 
superarà.  I conclou dient que els diferents districtes de la ciutat tindran un pes important 
en les línies estratègiques de la ciutat.  
 
Acte segui dona les gràcies als assistents. 
 
 

El president aixeca la sessió, de la qual, com a secretari general, estenc aquesta acta.  
 
El secretari general Vist i plau 

El president 
 


